
IZ ZAVODA
ZA SOCIALNO VARSTVO

MLADOLETNO
PRESTOPNIŠTVO

so dobili enkratno denarno pomoč, dvema pa
so pomagali pri iskanju zaposlitve in stano-
vanja. Družini enega zapornika so v času pre-
stajanja kazni nudili občasno družbeno pomoč.

ŠOLSKE MALICE IN KOSILA
V letu 1971 je zavod za socialno varstvo za

plačilo zajtrkov, malic in kosil v šolah porabil
240.560 dinarjev. S tem denarjem so plačali tu-
di podaljšano bivanje v šoli. Oskrbnino v
vzgojno varstvenih zavodih pa so prispevali
(delno ali v celoti) za 60 otrok staršev z nizki-
mi dohodki.

VARSTVO CIVILNIH ŽRTEV
VOJNE

V letu 1971 sta postaja milice in UJV pri-
javila socialni službi 109 novih mladoletnih
prestopnikov. »-Prirastek« je torej še vedno
konstanten, saj se vsako leto pojavi približno
100 novih prestopnikov. Med novimi primeri
pa so v Ietu 1971 registrirali približno 22 % po-
vratnikov. Najbolj pogosta kazniva dejanja so
kraje in vlomi. Število odvzemov motornih vo- *»#» m
zil je nekoliko upadlo, zato pa so se pomno- P R E D L O G A
žila kazniva dejanja v prometu. ;

Na podlagi zakona o varstvu nekaterih ka-
tegorij žrtev fašističnega nasilja, civilnih žrtev
vojne, žrtev vojnega materiala, je zavod za so-
cialno delo izplačeval denarno pomoč 22 ose-
bam, katerim je bila priznana 100 % invalid-
nost. Skupno so invalidom izplačali 188.829 di-
narjev.

DOMSKO VARSTVO
OSTARELIH

V začetku leta 1971 je bilo v domsko oskr-
bo dodeljenih 175 občanov naše občine, do
konca leta pa se je število le-teh zvišalo na
201 (od tega 51 samoplačnikov). Novih oddaj
je bilo 50, po okrevanju sta se domov vrnila na
lastno željo dva oskrbovanca, 22 pa jih je
umrlo.

POMOČ
ODPUŠČENIM ZAPORNIKOM

V lanskem letu je zavod za socialno varstvo
pomagal šestim odpuščenim zapornikov, ki so
se po prihodu iz zapora zglasili pri njih. Trije

TITO - DRUGIČ HEROJ

Odbornik Zdravko Vidrih je predlagal, naj
se občinska skupščina pridruži predlogu, da se
tovarišu Titu ponovno podeli odlikovanje na-
rodnega heroja. Predsedstvo skupščine je tre-
ba pooblastiti, da bo ta predlog tudi ustrezno
formuliralo.

CELOVŠKA CESTA

Odborniki so sprejeli predlog predsednika
skupščine, ki meni, da bi morali poslati zahte-
vo na republiški sklad za ceste, da čimprej
uredi Celovško cesto od Remize.


